
Miért hagyja a magyar elnökség így megalázni magát a médiatörvény kapcsán, miért nem beszél a 2002-2010 közötti jogsértésekről? (Videóval)
2011. január 31. hétfő, 23:54

- tette fel a kérdést Morvai Krisztina a Parlamenti Naplóban  (beszélgetés a magyar elnökségi
programról Morvai Krisztinával, Pelczné  Dr. Gáll Ildikóval, Tabajdi Csabával és Bokros
Lajossal)
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